
Сарајевска декларација

Високи  представник  Карлос  Вестендорп  је  и  даље  разочаран  до  сада  постигнутим  напретком  у
имплементацији Сарајевске декларације. Јасно је да се ове године у град неће вратити планираних 20 000
припадника мањинских народа.

Међутим, иако процјене о броју припадника мањинског становништва које се вратило варирају, јасно је да
се  њихов  повратак  ипак  одвија.  Такође  постоје  назнаке  да  у  Сарајеву  треба  повећати  расположиви
стамбени простор како би се обезбиједило више простора за повратак.

Високи предстваник је ради тога препоручио Европској комисији да одмрзне финансијску помоћ за пројекте
који су одређени за стварање додатног смјештаја.

Међутим, органи власти морају удвостручити своје напоре како би у потпуности спровели Сарајевску
декларацију и морају пружити већу подршку Комисији за стамбена питања у Сарајеву.

Амбасадор Вестендорп од њих посебно очекује да до састанка Савјета за имплементацију мира 15. и 16.
децембра у  Мадриду на задовољавајући начин ријеше све појединачне случајеве који  су  наведени у
Сарајевској декларацији. Он такође очекује од органа власти да ријеше питања као што су кориштење
војних станова, затим инсистира да се пружи пуна подршка Сарајевској радној групи за образовање и да се
ријеше проблеми настали поводом прегледа уџбеника.

Високи  представник  је  тражио  да  прије  конференције  у  Мадриду  буде  сачињена  потпуна  процјена
резултата имплементације  Сарајевске декларације.  Резултати ове процјене ће одредити став који  ће
високи  представник  и  заједница  донатора  заузети  о  питању  будуће  помоћи  Сарајеву.  Међународна
заједница неће наставити са инвестирањем у изградњу нових стамбених објеката,  ако се настави са
злоупотребом постојећег стамбеног фонда.
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